AbstractS submission

· Abstracts are presented in English and in Russian, by e-mail, in the format of Word.  Volume for each option – 1-2 complete pages including References, through slot 1,3 . Font - Times New Roman, 12 pt .  Red string indent is 1.25 cm. Fields (bottom, top, right, left ) are 2 cm. 
· The report title is placed in the page center (in capital letters, bold), then (authors names (in bold), the city and the organization (in italics).

· Next is followed a brief summary of the report. 
· At the end of the abstract are printed header References and list of bibliography references in the order of occurrence. Links for grants through the footnotes in the title of the report.
For example:
REPORT TITLE
Name and Surname
Organization, 
City, country
Text 

References
Правила оформления тезисов
· Тезисы представляются на английском (для участников) и на русском языке (для РФФИ), в электронном виде, в формате Word. Объем для каждого варианта – 1-2 полных страницы (вместе с литературой), через 1,3 интервала. Шрифт - Times New Roman, высота 12 пунктов. Отступ красной строки 1,25 см. Поля (снизу, сверху, справа, слева)  по 2 см.

· Перед основным текстом по центру размещаются название доклада (заглавными буквами, жирным шрифтом), через интервал Ф.И.О. авторов (жирным шрифтом), город и организация (курсив). Далее следует краткая аннотация доклада. 

· В конце тезисов (через интервал) печатается заголовок Литература и библиографический список ссылок на литературу в порядке встречаемости. Ссылки на гранты через сноски в названии доклада. Образец:

НАЗВАНИЕ ДОКЛАДА

Фамилия И.О.

Организация 
Город, страна
Текст 

Литература
